

近20期福彩3D开奖号码

Table showing 3D lottery results for the last 20 periods (2023016 to 2023297) with columns for hundreds, tens, and units digits.

今天 准 中奖

热烈祝贺我省彩民喜中第2023136期“双色球”二等奖1注, 单注中奖金额为117374元。

中国福利彩票 “快乐8”游戏开奖号码 第2023316期

Table showing the winning numbers for the 'Happy 8' game on 2023316.

本期全国销售额:107954854元 本期本省销售额:387950元

中国福利彩票 3D开奖公告 第2023316期

Table showing the winning numbers for the 3D lottery on 2023316.

近20期七乐彩开奖号码

Table showing the last 20 periods of 7-color lottery results (2023116 to 2023135).

中国福利彩票 双色球开奖公告 第2023136期

全国本期销售总额:525192790元 青海本期投注总额:2694486元

Table showing the winning numbers for the Double Color Ball lottery on 2023136.

Table showing the prize distribution for the Double Color Ball lottery on 2023136.

热烈祝贺青海省首届“福彩杯”养老护理职业技能大赛正式启动

双色球中奖号码分布图

Large table showing the distribution of winning numbers for the Double Color Ball lottery across various categories and periods.

“快乐8”游戏开奖号码

Table showing the winning numbers for the 'Happy 8' game for the last 5 periods (2023312 to 2023316).